
______________________________________________________Informator____________ 

__________________________________________________________Opština Prijedor___ 

        OPŠTINA   PRIJEDOR 
               ADMINISTRATIVNA SLUŽBA  
                     OPŠTINE PRIJEDOR 
_________________________________________ 

                                  
   INFORMATOR 
 
Izdanje za avgust   2009.godine 
 
 
24.8.2009. Vatrogasci uručili plaketu 
načelniku opštine   
 
Povodom obilježavanja 125 godina 
vatrogastva  u Prijedoru u  prostorijama 
Teritorijalne vatrogasne jedinice juče je 
načelniku opštine Marku Paviću uručena 
plaketa za poseban doprinos u razvoju i 
unapređenju vatrogastva na području 
opštine Prijedor.Komandir ove jedinice 
Mile Međed je istakao da je doprinos 
posebno ogleda u opremanju vatrogasne 
jedinice. 
 

 
 
-Teritorijalna vatrogasna jedinica Prijedor 
je , zahvaljujući podršci načelnika opštine,  
jedna od najopremljenijih i 
najorganizovanijih  na prostoru Republike 
Srpske  , pa i šire, a njihova aktivnost nije 
svedena samo na gašenje požara već i 
spašavanje ljudskih života i materijalnih 
dobara od raznih nesreća i nepogoda, rekao 
je Međed . 
Načelnik opštine Marko Pavić je , 
zahvaljujući se na ovom priznanju, rekao 
da građani opštine Prijedor mogu biti 
zadovoljni onim što prijedorski vatrogasci 

čine za prevenciju  od požara, ali i u  
gašenju požara i svim onim aktivnostima 
za koje su oni osposobljeni. 
-Svojim radom opravdali si sredstva koja 
su uložena u njihovo opremanje, a ona nisu 
zanemarljiva pogotovo ako se zna da se 
ova jedinica finansira iz opštinskog 
budžeta, a nedavno je nabavljeno i 
najsavremenij vatrogasno vozilo u ovom 
dijelu Evrope, čija je  vrijednost oko 700 
000 KM, kazao je Pavić. 
On je najavio u podršku lokalne vlasti  
preporuci  Vatrogasnog saveza  RS u 
osnivanju centara za gašenje 
požara,posebno regionalnog centra u 
Prijedoru.Ovom prilikom je promovisana i 
brošura „ Spriječimo požare“  koja je 
zamišljena kao abeceda u sprečavanju 
požara  i koja će ,po riječima Međeda, biti 
distribuisana po obrazovnim i javnim 
ustanovama, te biti obavezna literatura za 
polaganje ispita za vatrogasce. 
Teritorijalna vatrogasna jedinica raspolaže 
sa  osam vozila i zapošljava 35 vatrogasaca 
koji su tokom 2009. godine imali 168 
intervencija, od čega su 152 šumska 
požara. 
 

3.8.2009. 
Tomašička jezera novi izvor pitke vode 
 
Rudarski institut Prijedor  organizovao je 
juče prezentaciju elaborata   o mogućnosti 
korišćenja vode iz vještačkih jezera bivšeg 
rudokopa Tomašica . Riječ je o napuštenim 
kopovima, gdje su se formirala jezera  iz 
čijih bi se kapaciteta  čak 30 odsto 
prijedorskih domaćinstava moglo 
snabdijeti vodom. Načelnik opštine  
Prijedor Marko Pavić rekao je da će 
realizacijom projekta  vodosnabdijevanja 
koju provode  opština  Prijedor 
i Vlada Švajcarske do 2011. godine biti 
riješeno vodosnabdijevanje za 70 
odsto stanovništva, a da bi tomašička 
jezera mogla podmiriti preostale potrebe.  
-Možemo biti  izuzetno zadovoljni jer je  
riječ o pitkoj vodi , mada su  uvijek  
postojala mišljenja da je ta voda zagađena 
zbog blizine ležišta željezne rude, rekao je 
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Pavić.  On je rekao da su u narednih 12 
mjeseci neophodna  dodatna ispitivinja i da 
je cilj  opštine da nakon toga, najdalje  do 
2011. godine, bude gotova izvedbena 
studija.  
-O značaju jednog ovakvog projekta  
suvišno je govoriti jer  mještani Busnova, 
Tomašice, Saničana, Rakelića i Gomjenice 
tokom  cijele godine imaju problem sa 
vodosnabdijevanjem, a naročito u ove 
ljetne dane, naveo je Pavić.   
Analiza koju je uradio Rudarski institutai 
Prijedor prvi je  konkretan korak ka 
ispitivanju kvaliteta i kapaciteta tomašičkih 
akumulacija, koji bi sa procijenjenih 2,5 
miliona kubika vode, koliko bi tomašička 
jezera mogla davati godišnje, značilo 
podmirenje četvrtine trenutnih potreba 
opštine Prijedor.  Prema Strategiji razvoja 
opštine Prijedor za pokretanje izvorišta 
Tomašica predviđeno je dva do tri miliona 
maraka. 
 
Turistička organizacija – bilbordi i 
citylite 
 
Turistička organizacija opštine Prijedor 
završila je projekat postavljanja bilborda i 
dva svijetleća panoa - ''siti lajta'' na ulazu u 
grad, koji je Ministarstvo trgovine i 
turizma Republike Srpske finansiralo sa 
14.860 KM. 
Direktor prijedorske Turističke 
organizacije Amira Ganić rekla je da je 
ovaj projekat realizovan radi boljeg i 
kvalitetnijeg informisanja posjetilaca, koji 
u ljetnom periodu u velikom broju 
posjećuju ovo područje. 

 

-U nastojanju da turistima koji posjećuju 
naš grad omogućimo što bolje snalaženje, 
oba "siti lajta" nalaze se u urbanoj zoni, na 
vidnim mjestima za sve učesnike u 
saobraćaju, ispred kancelarije Turističke 
organizacije i u gradskom parku ,kazala je  
Ganićeva. 
Ona je dodala da jedan "siti lajt" sadrži 
opšte podatke o Prijedoru i informacije o 
ustanovama značajnim za turizam, a drugi 
podatke o najzačajnijim turističkim 
potencijalima ove opštine - planini Kozari, 
rijeci Sani i ribnjaku Saničani. Na oba 
svijetleća panoa nalazi se i turistička karta 
opštine Prijedor. 
-Bilbord je postavljen na magistralnom 
pravcu Prijedor - Banjaluka, a posjetioce 
''pozdravlja'' natpisima  dobrodošlice na 
ćirilici, latinici, engleskom i njemačkom 
jeziku. Na podlozi se nalazi avionski 
snimak urbanog dijela Prijedora i 
panorama planine Kozara, rekla je 
Ganićeva. 
Ona je najavila i realizaciju projekta 
postavljanja turističke signalizacije u 
gradu, za koji se trenutno radi  studija  
izvodljivosti , a koju finansira opština 
Prijedor sredstvima od 15 000 KM, dok je 
zahtjev za njihovo postavljanje upućen 
prem Ministarstvu trgovine i turizma. 
 
Održana prva Gastro prezentacija 
 
Na prijedorskom šetalištu  je u subotu 
održana gastro prezentacija gdje su građani 
imali priliku da  na dvadesetak štandova 
probaju domaća pića i jela koja se 
pripremaju na tradicionalan način. 
Glasovima građana koji su probali 
kulinarske specijalitete svih učesnika m 
pehar i priznanje za najraznovrsniju gastro 
ponudu pripalo je Aktivu žena 
Demokratskog narodnog saveza , dok je 
Udruženje žena Donja Puharska dobilo 
pehar i priznanje za najljepše uređen štand. 
Zamjenik načelnika opštine Prijedor 
Milenko Đaković , koji je otvorio 
manifetsaciju i kasnije uručui prizannja 
nagrađenima ,je rekao je da su pobjednici 
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ove manifestacije svi koji su učestvovali, 
kao i sam grad Prijedor. 
- Prijedorčani su nadaleko poznati kao 
dobri domaćini, a to se večeras još jednom 
dokazalo, rekao je Đaković. 
Među učesnicima su posebno bila 
zapažena tradicionalna indijska koja je  na 
ovoj prezentaciji predstavila porodica 
Mukardži. 

 
 
- Prijedorčanima je bio  zanimljiv indijski 
hljeb i indijska riba, tradicionalna 
vegetarijanska jela na bazi krompira i 
karfiola. Misli se da je indijska kuhinja 
ljuta, ali smo ostavili građanima  neka sami 
građani prosude, kazala je Čanda Mukardži 
koja je predstavila svoje umijeće 
pripremanja i serviranja indisjkih jela. 
Ona je dodala da je zajedno sa suprugom 
Murarijem i kćerkom  Nini  na ovaj način 
obilježila  veliki indijski praznik,62. 
godišnjicu od osamostaljenja -nezavisnosti 
od britanske uprave.  
 

 
Ni  Udruženje Slovenaca  „ Lipa „ nije 
zaostajalo za ostalim izlagačima te je 
njihov štand bio jedan od najposjećenijih. 
-Predstavili smo 19 tradicionalnih starih 
izvornih jela slovenačkih, štrukli, jabučnik 
(vino od jabuka koje slovenci ne prodaju 

nego ga prave samo za sebe) kranjska 
kobasica, a željeli smo  da se predstavimo i 
da se vidi da i mi i na ovaj način 
učestvujemo u životu grada, kazala je 
predsjednik Udruženja Slovenaca Alenka 
Uduč. 
Pored pomenutih na prvoj prijedorskoj 
gastro prezentaciji su učestvovali  i 
Udruženje Ukrajinaca "Veselka", 
udruženja "Promotur" i "Teodora", Kolo 
srpskih sestara, poslastičarnica  "Oaza" i 
mini pivara "Bomar". 
A ono što ih je posebno obradilo je da su 
svi izlagači  na završetku manifestacije 
obaviješteni da im je odlukom načelnika 
opštine dodijeljeno  po 200 KM kao 
podrška domaćina, a novac mogu primiti u 
srijedu, 19. avgusta, u prostorijama 
Turističke organizacije Prijedor.  
Gastro prezentaciju priredila je Turistička 
organizacija opštine Prijedor u sklopu 
manifestacije ''Prijedorsko kulturno ljeto 
2009''.  
 
16.9.2009.Besplatni udžbenici za Rome i 
pokloni za prvačiće 
 
Opština  Prijedor će i ove, kao i prethodnih 
pet  godina,  obezbijediti  besplatne 
udžbenike i sveske  za učenike romske 
nacionalnosti. 
-U toku je provođenje tenderske procedure 
kako bi se nabavili udžbenici za 73 
osnovca i srednjoškolca romske manjinske 
zajednice, potvrdila je saradnik za 
obrazovanje u opštinskoj administrativnoj 
službi Olivera Rosić  i dodala da je za te 
namjene   u budžetu planirano  oko 10.000 
KM.  
 Ona je istakla da će udžbenike dobiti 
osnovci od trećeg do devetog razreda, dok 
će romska djeca upisana u prvi i drugi 
razred osnovne škole dobiti knjige, kao i 
ostali učenici  ,od Ministarstva prosvjete i 
kulture Republike Srpske . 
-Opština  obezbjeđuje besplatne udžbenike 
za Rome   s namjerom  da i ovu djecu  što 
više uključe u sistem obrazovanja" 
naglasila je Rosićeva. Ona je potvrdila da 
će  i ove godine biti obezbijeđena 



______________________________________________________Informator____________ 

__________________________________________________________Opština Prijedor___ 

stipendija za jednu studentkinju  iz romske 
populacije, koja studira  Visoku 
medicinsku školu.I ove kao i prethodnih 
godina, načelnik opštine Prijedor će 
prigodnim poklonima darivati mališane 
koji od 7.septembra prvi put sjedaju u 
školske klupe. 
-Ni ove godine nismo napustili tu tradiciju 
darivanja učenika prvaka. Pripremljeno je 
630 poklon- paketića  „ Bucko“ koje će, 
isporučiti  Izdavačka kuća `Lanaks`iz 
Banja Luke po cijeni od 6 KM, kazala je  
Rosićeva.Ona je dodala da su paketi 
prigodnog sadržaja i da se  sastoje  od 
azbuke -bojanke, slikovnice-životinje u 
pjesmicama, sveska „Bucko i Cica u 
saobraćaju“  i čestitke načelnika opštine. 
 
25.8.2009. 
Projekatomladinskog zdravlja 
 
Predstavnici opštine Prijedor i NJemačkog 
društva za tehničku saradnju GTZ potpisali 
su juče Sporazum o saradnji na 
implementaciji projekta omladinskog 
zdravlja.Opština Prijedor jedna je od prvih 
sedam od 20 predviđenih opština u kojima 
će se provoditi omladinski zdravstveni 
projekat. 
Koordinator projekta Ilija Trninić je 
istakao da je  cilj projekta unapređenje 
zdravlja mladih i podizanje svijesti mladih 
ljudi  o zdravlju. 

 
-Projekat će se sprovoditi kroz različite 
aktivnosti poput edukacije i informisanja 
mladih ljudi i pružanju znanja na osnovu 
kojih će moći da donose savjesne odluke o 
svom reproduktivnom zdravlju odnosno 

izbjegavanju rizičnog seksualnog 
ponašanja, kazao je Trninić. 
On je dodao i da će se projekat sprovoditi  
tri godine u partnerstvu sa Omladinskim 
savjetom opštine i Domom zdravlja,a 
implementacija projekta je vrijedna oko 
milion eura. 
Zamjenik načelnika opštine Milenko 
Đaković je istakao da je jedna od prvih 
opština koja je usvojila dokument 
Omladinske politike  i koja , u nastojanju 
da poboljša položaj mladih ljudi, u 
potpunosti podržava projekat zaštite 
njihovog zdravlja  u interesu stvaranja 
zdravog potomstva. 
 
 
15.8.2009. 
Otvorena dva nova dječija igrališta 
 
U prijedorskim naseljima Pećani i 
Raškovac  otvorena su  dva dječija igrališta 
koje je opština Prijedor finansirala sa oko  
20.000 KM. 
Načelnik opštine Prijedor Marko Pavić je, 
otvarajući ova mjesta prvenstveno 
namjenjena najmlađim Prijedorčanima , 
rekao  da je opština, i pored ekonomske 
krize, prepoznala potrebu djece da u ljetno 
doba  imaju prikladne sadržaje za igru i 
druženje. 

 
 
-Djeca će  od sada imati gdje da izađu i da 
imaju igračke i sprave koje su im do sada 
nedostajale za igru u krugu stambenih 
zgrada gdje žive , a roditelji mogu biti 
bezbrižni, poručio je Pavić.   
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On je najavio da će opština Prijedor 
nastaviti  sa aktivnostima kupovine 
elemenata za  ovakva igrališta,  posebno u  
veći naseljima kakava su Tukovi, 
Gomjenica i na Urije.  
-Cilj nam je da u svim gušće naseljenim 
mjestima djeca imaju jedno mjesto gdje će 
se okupljati i koje će ih držati dalje od 
ulice i svih loših sadržaja i uticaja  koji im 
na njima  prijete , naveo je Pavić. 
Sve donedavno u Prijedoru nije bilo 
nijedno djelije igralište, a u relativno 
kratkom vremenu otvoreno je  još četiri 
igrališta  koja su ranije sagrađena u 
naseljima oko plavog i crvenog solitera, u 
rudničkim zgradama, u lamelama iz 
gradske tržnice i na Urijama.  
 
         
8.8.2009. 
Donatorsko veče za FK Rudar 
 
Rukovodstvo Fudbalskog kluba „ Rudar –
Prijedor“ i opština Prijedor organizovali su 
donatorsko veče pod motom „ Budimo uz 
naš fudbalski klub  „Rudar-Prijedor „. 
Činjenica da se ovaj klub plasirao u 
Premijer ligu BiH, postavio je pred upravu 
kluba veoma ozbiljan zadatak da 
obezbijedi dodatna sredstva za finansiranje 
nastupa ekipe u ovom rangu takmičenja. 
Načelnik opštine Prijedor Marko Pavić je 
bio među prvima  koji je uručio ličnu 
donaciju za pomoć domaćem fudbalskom 
klubu. 
-Plasman Rudara u Premijer ligu BiH je  
jedan veliki sportski događaj za opštinu 
Prijedor, a u vremenu recesije i ekonomske 
krize problem je obezbijediti nastup naše 
ekipe sa finansijske strane je veoma veliki, 
kazao je Pavić. 
On je dodao da je opština Prijedor dosta 
pomogla da se „ Rudar Prijedor“ pripremi 
za ovaj rang takmičenja, međutim to nije 
bilo dovoljno pa je u tu svrhu i 
orghanizovano jedno ovakvo veče. 
-To je uobičajeno i to se radi u svim 
sprotskim klubovima u svijetu, a mi smo 
evo po prvi put organizovali jedno ovakvo 
veče donatora, dodao je Pavić, 

uzražavajući  nadu da će se prikupiti 
sredstva za pomoć bar u startu ovog 
takmičenja. 
Iako su pozivnice  poslate na gotovo tri 
stotine  adresa privrednih subjekata i 
pojedinaca ,a poziv upućen i  putem medija 
svim ljubiteljima sporta, posebno fudbala 
da se uključe u akciju prikupljanja 
donatorskih sredstava, pozvu se odazvalo 
pedesetak donatora, te je prikupljeno oko 
42 000 KM. 
Predsjednik FK „ Rudar –Prijedor“  Božo 
Grbić  zahvalio  se privrednicima i 
pojedincima koji su se odazvali pozivu i 
koji su donarali sredstva, te istakao nadu 
da će ovakvih i sličnih akcija biti i 
ubuduće, što će ekipa  „ Rudar-Prijedora“ 
zbnati da vrati na najbolji način, dobrim 
igrama i plasmanom te promocijom 
Prijedora i van gradnica BiH. 
 
Izložba knjiga ispred Čitaonice 
 
Svoj doprinos  kulturno-umjetničkom 
programu  manifestacije „ Prijedorsko 
kulturno ljeto“ koje se po prvi put 
organizuje u opštini Prijedor , dala je i 
Narodna biblioteka „ Ćirilo i Metodije“ 
jučerašnjom izložbom knjiga na platou 
ispred gradske čitaonice. Riječ je o izložbi 
knjiga pod nazivom“ Bestseleri svjetske 
književnosti 21. vijeka“ koja je 
organizovana u saradnji sa izdavačem i 
distributerom „ Vaša knjiga“ iz Banja 
Luke. 
Direktor prijedorske biblioteke Snežana 
Đikić je potvrdila da je u ponudi knjiga 
koja je pored marketinškog imala i 
prodajni karakter nalazilo oko 250 naslova  
odnosno oko 1000 knjiga. 
-Kolonade pune knjiga, tako smo osmislili 
ovu aktivnost i iskreno se nadam da smo 
izborom knjiga pogodili ukuse naših 
sugrađana, čiju posjetu očekujemo i 
značajnijem broju, kazala je Đikićeva. 
Budući da je bila zamišljena i kao razgovor 
sa piscem, gosti na izložbi su bili 
književnici iz Banja Luke Ranko Risojević 
i Zdravko Kecman koji su predstavili svoj 
književni opus i zainteresovanim 
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posjetiocima dijelili primjerke  književnog 
časopisa „ Putevi“. 
 

 
 
-Sve što je u vezi sa knjigom mene uvijek 
raduje, a još ako se to radi entuzijastički 
onda to već izaiva moje oduševljenje. U 
takvom vremenu živimo da moramo da 
nađemo put kako da knjigu približimo 
čitaocu, jer mnogi i ne čitaju jer im se 
knjiga i ne nudi, kazao je Risojević. 
On je pozdravio ideju o organizovanju 
jedne ovakve manifestacije i istakao da bi 
ovakvih aktivnosti trebalo da bude više 
kako bi knjiga dobila svoje mjesto koje joj 
uz čovjeka i pripada. 
Pored  svjetskih bestselera, bilo je knjiga iz 
drugih oblasti, kao što su umjetnost, 
društvene i prirodne  nauke, kultura i 
dječija literatura. 
Tokom cjelodnevne aktivnosti, izložba je 
pobudila veliko interesovanje Prijedorčana 
svih uzrasta , a mnogi od njih su po 
pristupačnim cijenama mogli da kupe i 
svoje kućne biblioteke dopune sa novim 
izdanjima knjiga. 
 
 
Rasavci pobjednici susreta sela  
 
Takmičarska ekipa Rasavaca pobjednik je 
četvrte  kulturno zabavne manifestacije „ 
Selo veselo“ koja je preksinoć održana u 
tom selu. U cjelovečernjem nadmetanju  
učestvovala su četiri sela, tako da su pored 
pobjednika  i domaćina, učestvovali i 
takmičari iz susjednih  sela Tukovi, 
Ništavci i  Miljakovci. 

Rasavčani su  do pobjede stigli tako što su 
od svojih rivala bili bolji u potezanju 
konopca, u izvođenju penala i u trčanju u 
vrećama , dok si takmičari sela Miljakovci 
zauzeli drugo mjesto i pobjedu odnijeli i  
disciplinama bacanje kamena s ramena i 
kvizu znanja iz poljoprivrede.Ekipa 
Tukova je bila pobjednik u nošenju jaja sa 
kašikom u ustima, a ekipa Ništavaca je u 
ovom nadmetanju sela ostala bez pobjede. 
 

 
 
Idejni tvorac ovakvoj okupljanja mještana 
potkozarskih sela Saša Goronja je istakao 
da je cilj ove manifestacije da se sela ožive 
brojnim kulturnim, zabavnim i sportskim 
sadržajima. 
-Pokazalo se da je manifestacija opravdala 
svoj cilj i da je svake sve veći broj 
posjetilaca i takmičara. U kulturno-
umjetničkom dijelu programa su 
učestvovali ojkačka grupa „Sinovi 
Potkozarja“, KUD  „Kozara“  i   KUD  
„Mladost“ iz Nove PazovePobjednik ove 
manifestacije je četvrti finalista  
ovogodišnjeg ciklusa manifestacije „ Selo 
veselo“ i  pored  ekipama iz Saničana, 
Donje Marićke i Omarske, učestvovaće  
krajem slijedećeg mjeseca u finalnom 
takmičenju.Pokrovitelj ovog susreta sela je 
vbila opština Prijedor, a najavljeno je da će 
ova manifestacija prerasti u karavan 
druženja sela Potkozarja. 
 
 
______________________________      
Izdavač: Opština Prijedor 


